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Jegyzőkönyv 
 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének 
2021. december 21. napján, 

a Polgármesteri Hivatal dísztermében 
megtartott üléséről 

 
Jelen vannak: 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Abrudán Andrea alpolgármester 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka képviselő 
Szelezsán Zsolt képviselő 
Tarján István képviselő 
Furákné Pavelka Marianna képviselő 
Kalcsó Istvánné képviselő 
 
Dr. Bálint Anna jegyző 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese köszönti a jelenlévőket. 
 
Javasolt napirendi pontok: 

 
1) Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 

Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

 2) Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 

Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

             3) Tájékoztató a szociális ellátásokról 

Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

             4) 2022. évi belső ellenőrzéssel kapcsolatos döntések 

Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

5) Támogatott szervezetek beszámolóinak elfogadása 

             Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

6) Bejelentések, egyebek 

Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

Dr. Rákócziné Tripon Emese köszönti a jelenlévőket, ezt követően megállapítja, hogy a 
képviselő-testület 7 fővel határozatképes, ismerteti a javasolt napirendi pontokat, továbbá 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka képviselőt javasolja felkérni a jegyzőkönyv hitelesítésére. Az 
előzetesen megküldött meghívó 6) napirendje keretében  előterjesztésre kerül a Malom-tó körüli 
fák ügye, a Márki Sándor Általános Iskola Gyermekeiért Alapítvány  kérelme,  valamint a 2022. évi 
Programterv.   Zárt ülésen pedig Szabó Zsófia gyógykezelésének támogatásáról kellene dönteni és 



az  Alföldvízzel kapcsolatos döntést szükséges hozni. Javaslatát a jelen lévő képviselők 7 igen 
szavazattal elfogadják. 
 
Napirendi pontok: 

 
1) Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 

Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

 2) Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 

Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

           3) Tájékoztató a szociális ellátásokról 

Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

            4) 2022. évi belső ellenőrzéssel kapcsolatos döntések 

Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

5) Támogatott szervezetek beszámolóinak elfogadása 

             Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

6) Bejelentések, egyebek 

Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

 
1) Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 

Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

Dr. Rákócziné Tripon Emese szóbeli tájékoztatást ad az előző ülés óta történt eseményekről.  
 
Elmondja, hogy november végén volt rendes ülés, azóta is sok minden történt. Így különösen, hogy 
az akkori döntéseknek megfelelően kijuttattuk a 0-14 éves korú gyermekek számára az 
édességcsomagot, a lakosok számára pedig a karácsonyi ajándékcsomagot. A Magyar Falu Program 
keretén belül megtörtént az útépítés műszaki átadása. Kistérségi ülésen volt, ahol a 2022. évi 
tagdíjakról döntöttek. DAREH ülésen is volt, ahol a villamos energia beszerzéséről volt döntés. Az 
első közbeszerzési eljárás nyomán nagyon magas ár jött ki, az új eljárásban már kedvezőbb árat 
sikerült elérni. 
December 19-én megszervezésre került a Mindenki Adventje szabadtéren. Jóhangulatú és sikeres 
program volt. Sok a mindennapi munka is,  az év vége miatt sok minden jelentkezik. 
 
A tájékoztatóval kapcsolatban vélemény, kérdés nem hangzott el. 
  
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a 
jelen lévő 7 képviselő egyhangú igen szavazattal elfogad és a következő határozatot hozza: 
 

94/2021. (XII.21.) számú határozat a két ülés között történt eseményekről és 
intézkedésekről 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a két ülés között történt eseményekről és 
tett intézkedésekről szóló beszámolót elfogadja. 
 



Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
                   Dr. Bálint Anna jegyző 

Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 7-0-0 

2) Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 

Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

Dr. Rákócziné Tripon Emese elmondja, hogy írásban előterjesztette a beszámolót, továbbá a 
képviselő-testület döntéseinek végrehajtásáról szóló beszámolót is.  
 
A tájékoztatóval kapcsolatban vélemény, kérdés nem hangzott el. 
  
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot, melyet a jelen lévő 7 képviselő egyhangú igen szavazattal elfogad és a következő 
határozatot hozza: 
 

95/2021. (XII.21.) számú határozat a lejárt határidejű határozatokról 
 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatokról szóló 
beszámolót elfogadja. 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 7-0-0 

 
3) Tájékoztató a szociális ellátásokról 

Dr. Rákócziné Tripon Emese elmondja, hogy az önkormányzat lakosságszám arányosan kap 
szociális normatívát. Ez ebben az évben 42 630 000 ft volt. Közösen osztották el és határozták meg 
a kereteket. A települési támogatásnál volt egy kis túllépés, sok volt ebben az évben a haláleset és 
sokan nehéz életkörülményeik miatt kérték az önkormányzat segítségét. Felsorolja az 
előterjesztésben szereplő jogcímeket és összegeket, illetve tételesen ismerteti a felhasználást.  

A 42 millió vonatkozásában lesz egy kis túllépés, mintegy 5-600 000 Ft, a szociális étkezés miatt. A 
szociális étkezésen 14 millió volt tervezve, de ez nem volt elegendő. A többi ellátásnál kinullázásra 
kerül a keret. A lakásfenntartási támogatás decemberi részét januárban fogjuk kifizetni, úgy, ahogy 
ezt korábban megbeszélte a képviselő-testület, így annak a költsége már a 2022. évet fogja terhelni. 

Kalcsó Istvánné elmondja, hogy tudomásul veszi a tájékoztatást, a szociális étkezés azonban 
aggasztja. Ha jövőre lesz ÖNHIKI pályázat, akkor be kellene nyújtani, mert állami döntés miatt 
kerültünk nehéz helyzetbe a szociális étkezésnél, hiszen a moratórium miatt nem tudunk második 
éve díjat emelni. 

Dr. Rákócziné Tripon Emese: ezzel mindenképpen élni fogunk, ha lehetőség lesz rá. 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot, melyet a jelen lévő 7 képviselő egyhangú igen szavazattal elfogad és a következő 
határozatot hozza: 
 

96/2021. (XII.21.) számú határozat 
a szociális ellátásokról szóló tájékoztató elfogadásáról 

 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete elfogadja a szociális ellátásokról szóló tájékoztatót. 



Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 7-0-0 
 
4) 2022. évi belső ellenőrzéssel kapcsolatos döntések 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy minden év végén el kell fogadni a 
következő évi belső ellenőrzési tervet. Ebben az évben a stratégiai ellenőrzési terv hatálya is lejár, 
így a következő 4 évre azt is el kell fogadni, ill. dönteni szükséges a belső ellenőrzési feladatot ellátó 
szervezetről is. 
 
Kalcsó Istvánné kérdezi, hogy meg voltunk-e elégedve a Cs.A.Cs. Zrt-vel? Milyen a munkájuk, 
mert az idei évi jelentést a közfoglalkoztatás felülvizsgálatáról nem látta a testület. 
 
Dr. Bálint Anna elmondja, hogy a Cs.A.Cs. Zrt. egy részletes és alapos vizsgálati jegyzőkönyvet 
nyújtott be az idei évben, amelyet a jövő évben a zárszámadással egyidejűleg fogunk a képviselő-
testület elé terjeszteni.  A cégnek jó híre van a megyében, az önkormányzatokra specializálódtak, 
sok önkormányzatnak ők látják el a belső ellenőri feladatait. 
 
Szelezsán Zsolt felteszi a kérdést, hogy milyen mértékű volt a díjemelésük? 
 
Dr. Bálint Anna elmondja, hogy 21 000 Ft-ról 35 000 Ft/napra lett a díj emelve. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot, melyet a jelen lévő 7 képviselő egyhangú igen szavazattal elfogad és a következő 
határozatokat hozza: 
 

97/2021. (XII.21.) számú határozat  
a 2022-2025. évi stratégiai ellenőrzési terv elfogadásáról 

 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete az önkormányzat 2022-2025. évek közötti stratégiai 
ellenőrzési tervét a határozat melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
   Dr. Bálint Anna jegyző 
   Belső ellenőr 
Határidő: értelem szerint 
Szavazati arány: 7-0-0 
 

98/2021. (XII.21.) számú határozat  
a 2022. évi belső ellenőrzési tervelfogadásáról 

 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete 2022. évben az önkormányzat 2022. évi költségvetés 
tervezésére és az előirányzat gazdálkodásra vonatkozó szabályok betartására belső ellenőrzést 
rendel el. 

Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
   Dr. Bálint Anna jegyző 
   Belső ellenőr 
Határidő: értelem szerint 
Szavazati arány: 7-0-0 



 
 

 

99/2021. (XII.21.) számú határozat  
a belső ellenőri feladatok ellátására szerződés megkötéséről 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete megbízza a Cs.A.Cs Könyvvizsgáló és Informatikai 
Szolgáltató Zrt-t Kétegyháza Nagyközség Önkormányzata gazdálkodásának belső ellenőri 
teendőinek ellátásával. 

A képviselő-testület felkéri és felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírására, 
határozatlan időre 35 000 Ft + Áfa/ellenőri nap meghatározása mellett. 

Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 7-0-0 
 
5) Támogatott szervezetek beszámolóinak elfogadása 

Dr. Rákócziné Tripon Emese elmondja, hogy valamennyi támogatott szervezet elszámolt és 
benyújtotta a szabályzat szerinti beszámolót.  Elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. Jónak 
tartja, hogy az önkormányzat segítséget tud nyújtani az aktív szervezeteknek, és az is jó, hogy ebben 
az évben két településen kívüli szervezetnek is segítséget tudtak adni. 

 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot, melyet a jelen lévő 7 képviselő egyhangú igen szavazattal elfogad és a következő 
határozatot hozza: 
 

100/2021. (XII.21.) számú határozat  
a civil szervezetek beszámolóinak elfogadásáról 

 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a Kétegyházi Petőfi Polgárőr Egyesület, a Kétegyházi 
Sportegyesület, a Márki Sándor Nemzetiségi Nyugdíjas Klub, a Mozgáskorlátozottak Dél-alföldi 
Regionális Egyesülete,  az Országos Mentőszolgálat Alapítvány, a Segítő szívvel, jó szándékkal 
Közhasznú Alapítvány  támogatásáról szóló beszámolókat és pénzügyi elszámolásokat elfogadja. 

Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 7-0-0 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese elmondja a napirendi ponthoz kapcsolódva, hogy a Kétegyházi 
Sportegyesület újabb kérelmet nyújtott be az elszámolással egyidejűleg. Ez nem újkeletű 
információ, már korábban is jelezte a képviselő-testületnek, hogy a Sportegyesületet várhatóan 
további támogatással kell majd segíteni, mert újabb edzőt alkalmaztak. Az egyesület vezetője 
behozta a hivatalba az éves számlákat, amelyekből megállapítható volt, hogy a kiadásaik mintegy 2 
millió forint körül alakulnak ebben az évben. Az önkormányzati támogatás mellett magánszemélyek 
és a szülők adományaiból, befizetéseiből fedezik a költségeket. 600 000 Ft további támogatást 
kérnek.  Vélhetően jövőre tudnak majd pályázni, ebben az évben nem tudtak. A kiadásaik: 
munkabérek, járulékok, benzin költségek, orvosi alkalmassági vizsgák költségei, nevezési díjak. 
Minden számla záradékolva le van adva a hivatalban. 
 



Kalcsó Istvánné a polgármester javaslatát kérdezi, illetve azt, hogy a további támogatásra van-e 
fedezet? 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese elmondja, hogy a többlet iparűzési adó bevételből van fedezet. Ő 
500 000 Ft támogatás megállapítását javasolja. 
 
Szelezsán Zsolt 600 000 Ft megállapítását javasolja. 
 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka is 600 000 Ft megállapítását javasolja, mert szerinte nagyon 
fontos, hogy Kétegyházán sokan sportoljanak. 
 
Kalcsó Istvánné támogatja, hogy nyújtsanak segítséget a Sportegyesületnek. Az 500 000 Ft 
összeget támogatja. A jövő évre pedig javasolja, hogy 1,5 millió forintot tervezzenek eleve be az ő 
támogatásukra. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese elmondja, hogy más településen vannak nagyobb cégek, akik 
nagyobb összegekkel támogatják a sportot. 
 
Abrudán Andrea elmondja, hogy Kétegyházán sajnos nincsenek ilyen tőkeerős cégek. 
Támogatja, hogy a jövő évi keretet előre határozzák meg és ne hagyják magukra a 
Sportegyesületet. 
 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot, melyet a jelen lévő 6 igen 1 nem szavazattal elfogad és a következő határozatot hozza: 
 
 
 

101/2021. (XII.21.) számú határozat  
a Kétegyházi Sportegyesület támogatásáról 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete 600.000.- Ft támogatásban részesíti Kétegyházi 
Sportegyesület a 2021. évi működési költségeinek fedezete céljából.  

A képviselő-testület felkéri a polgármestert az elszámolási kötelezettséget is tartalmazó támogatási 
megállapodás aláírására. 

Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 6-1-0 

 
 
6) Egyebek, bejelentések 
 

1. Malom-tó körüli és Batthyány utcai fák ügye -  Dr. Rákócziné Tripon Emese felveti 
a Malom-tó körüli fák kivágásának ügyét. Elmondja, hogy az előző ülésen született 
képviselő-testületi döntésnek megfelelően további két cégtől lett kérve árajánlat. Az egyik 
vállalkozó nem reagált, a másik vállalkozó helyszíni felmérés alapján írásbeli ajánlatot tett a 
Malom-tó körüli 82 db és a Batthyány utcában lévő 28 fa vonatkozásában: 

 
Locskai Mihály egyéni vállalkozó  -  nettó 1.550.000 Ft, a két munka egyidejű megrendelése 
esetén (Malom-tó körüli fák 1 450 000 Ft. Batthyány utcai fák 196 000 Ft). A számlázás 



nettósan történik, mivel a vállalkozó kisadózó. A fák 6-8 m magasságban történő 
felgallyazása és a magasságig történő visszavágása  (a Batthyány utcában 4-6 m-ig). 
Németh Sándor egyéni vállalkozó   - Malom-tó körüli fák 1 230 000 Ft + ÁFA a 8 m-ig 
történő felgallyazás és visszavágás (vagy korona alakítás fasebkezeléssel 1 480 000 Ft + 
Áfa); Batthyány utcában lévők fák 142 000 Ft + Áfa (vagy korona alakítás fasebkezeléssel 
170 000 Ft + Áfa). 
 
Egy kétegyházi lakos is, Bozsó Zoltán tett ajánlatot, a nyárfák legallyazására, méretre vágása 
és a levágott részek felkuglizására, 1 450 000 Ft + Áfa összegben. 
 
Egy helyi vállalkozó van, ő többlet munkát is vállalt, ami nagyon fontos, mert sok munkát 
megspórol a mi közmunkásainknak. A levágott gallyakat méretre vágását is felvállalta.  

 
Elmondja azt is, hogy szeretnék megmenteni a fákat, de a balesetveszélyes helyzetek 
bekövetkezését is. A téli időszakban sor kerülhet a gallyazásra, így megmentenének 110 fát. 
 
Kalcsó Istvánné véleménye szerint ott, ahol sűrűn vannak ültetve a fák, ott legyenek 
kiritkítva. Ezt javasolja. Az itt kivágott fákat a település más részén lehetne pótolni. A 
lakosok több éve kérik a ritkítást. A legallyazott fák rondák lesznek. Tartózkodni fog a 
szavazásnál.  A Batthyány utcában a lakosok sokat panaszkodnak, hogy sok a munka a 
fákkal. 
 
Tarján István elmondja, hogy a Batthyány utcában a közfoglalkoztatottak szedik a 
leveleket és nem a lakosok. Korábban 44 fa volt ott, most sokkal kevesebb fa van. A 
legallyazott fák hamar ki fognak hajtani, és lesznek olyanok, amelyek nem fogják a 
csonkítást bírni, így utána kellene a ritkítás szükségességét megnézni. A Zrínyi utcai fák több 
mint 20 évesek, kár lenne őket kivágni. 
 
Furákné Pavelka Marianna szerint a jövőben jobban meg kellene majd nézni, hogy 
milyen fákat ültetünk, hogy ne legyenek ilyen magasak, hanem jobban kezelhetőek. 
 
Szelezsán Zsolt a Kossuth utca végén is sűrűn vannak a fák, jövőre majd azokat is meg 
kellene nézni. 
 
Abrudán Andrea szerint adni kellene a fáknak egy esélyt, és jövőre majd meglátjuk, hogy 
mit kell még csinálni. 
 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka ugyanezen a véleményen van. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese felteszi szavazásra a kérdést, hogy ki szavaz a fák 
ritkítására. A képviselő-testület 1 igen 6 nem szavazattal a módosító indítványt nem 
támogatta. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a 
beterjesztett határozati javaslatot azzal, hogy a helyi vállalkozó ajánlatát javasolja elfogadni, 
mivel összességében az a legkedvezőbb ajánlat, figyelembe véve a többlet munka 
felvállalását, melyet a jelen lévő 6 igen 1 tartózkodás mellett elfogad és a következő 
határozatot hozza: 
 

102/2021. (XII.21.) számú határozat a 
Malom-tó körüli és a Batthyány utcában lévő fák gallyazásáról 

 



Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a Malom-tó körüli 82 db nyárfa és a Batthyány utcában 
lévő 28 fa gallyazásával kapcsolatos munkálatok elvégzésére Bozsó Zoltán egyéni vállalkozót kéri 
fel, 1 450 000 Ft + Áfa vállalkozási díjért, az írásban benyújtott ajánlata szerinti tartalommal. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására. 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő:  2022. február 28. 
Szavazati arány: 6-0-1 
 

2. Márki Sándor Általános Iskola Gyermekeiért Alapítvány  kérelme - Dr. Rákócziné 
Tripon Emese elmondja, hogy az Alapítvány elnöke fordult az önkormányzathoz azzal a 
kérelemmel, hogy az iskola parkolójában használt háztartási zsiradék gyűjtésére alkalmas 
hulladékgyűjtő konténert helyezhessenek el, mivel öko-iskolaként működnek és a 
településen nincs megoldva a háztartási zsiradékgyűjtés kérdése. A teljes lakosság 
hozzáférne a konténerhez 0-24 órában. A konténer 2 m2-es, az Alapítvány a Biotransz Kft-
vel kötött szerződést, amely alapján egy darab 800 literes gyűjtőedény kerül kihelyezésre, 
amikor háromnegyed részig megtelik, a cég elszállítja és minden szállítás alkalmával tiszta, 
fertőtlenített csereedényt biztosítanak.   
 
Kalcsó Istvánné kérdezi, hogy ki fogja figyelni a konténer telítettségét? 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese elmondja, hogy ezt az alapítvány fogja figyelni, ők kötöttek 
szerződést a céggel, az önkormányzat semmilyen jogviszonyban nem lesz a Biotransz Kft-
vel.  
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot, melyet a jelen lévő 7 képviselő egyhangú igen szavazattal elfogad és a 
következő határozatot hozza: 
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a használt háztartási zsiradék gyűjtésére alkalmas hulladékgyűjtő konténer 

elhelyezéséről 
 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy a Márki Sándor 
Általános Iskola Gyermekeiért Alapítvány  határozatlan időre használt háztartási zsiradék 
gyűjtésére alkalmas hulladékgyűjtő konténert helyezzen el az iskola parkolójában, 2 m2 
alapterületet igénybe véve.  Az Alapítvány köteles a konténer környezetének tisztán 
tartásáról rendszeresen gondoskodni. A hozzájárulás térítésmentes. 

  
 Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

Határidő: azonnal 
            Szavazati arány: 7-0-0 
 

3. 2022. évi Programterv 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese elmondja, hogy az elmúlt évnek megfelelően 2022-ben is 
indokolt a képviselő-testületnek előre meghatározni a település rendezvényeit, azok 
felelőseit, és az időpontokat a jól tervezhetőség okán. Jó lenne, ha célirányosan 
meghatároznák az ünnepségek, programok időpontjait, ez iránymutatás lenne a 2022. évre, 
amelyet nyilván indokolt esetben rugalmasan kezelnének.  A költségvetés tervezésekor majd 
előirányzatot is kell rendelni az egyes programokhoz. 

 



Kalcsó Istvánné kéri, hogy a költségvetés tervezésekor kerüljön előterjesztésre a 
programok költségterve. 

 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot, melyet a jelen lévő 7 képviselő egyhangú igen szavazattal elfogad és a 
következő határozatot hozza: 
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               a 2022. évi települési rendezvényekről 
 

Kétegyháza Nagyközség képviselő-testülete a település rendezvényeit a 2022. év 
vonatkozásában az alábbiak szerint határozza meg: 

 
Március 15-i ünnepség: 2022. március 11. (péntek); 
Gyermeknap: 2022. május 29. (vasárnap); 
Pogácsafesztivál: 2022. augusztus 12-13-14. (péntek – szombat - vasárnap);  
Mihály Napi Sokadalom: 2022. szeptember 24. (szombat); 
Autómentes Nap: 2022. szeptember 22. (csütörtök); 
Idősek napja rendezvény: 2022. szeptember 30. (péntek); 
Október 23-i ünnepség: (2022. október 21. (péntek); 
Mindenki Adventje: 2022. december 18. (vasárnap). 

 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 

            Szavazati arány: 7-0-0 
Kalcsó Istvánné elmondja, hogy járt az Aradi utcában, nem lettek a kátyúk megcsinálva, valamit 
kellene tenni ezekkel a kátyúkkal, mert balesetveszélyesek.   
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese elmondja, hogy valami megoldást fognak találni. 
 
Kalcsó Istvánné felveti továbbá, hogy a Széchenyi utcában a csatorna rossz oldalra került. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese elmondja, hogy nem így volt megbeszélve, ott a lakosok kértek 
módosítást. 
 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka elmondja, hogy a Zrínyi utcában rossz a közvilágítás, jelzést 
kapott, hogy ott nagyon sötét van. Az út állapota is rossz ebben az utcában, ebben is kér 
megoldást. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese elmondja, hogy a közvilágítást meg fogja nézetni, az útpadkát is 
meg kell majd nézni, kővel fel kell majd tölteni. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megállapítja, hogy egyéb kérdés, hozzászólás nincs 
megköszöni a munkát és bezárja ülést. 

K.m.f. 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese     Dr. Bálint Anna 
polgármester                  jegyző 

 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka  

képviselő, 
       jkv.hitelesítő 


